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10 dages forespørgsel fra Det Konservative Folkeparti:
Velkomst til nye virksomheder i kommunen
Forespørgslen er rettet mod Borgmesterens Afdeling

Det Konservative Folkeparti er nysgerrige på, hvordan man som ny virksomhed bliver
modtaget i kommunen. Der kan være mange detaljer om kommunens indretning af systemer
eller lokale regler, som man skal forholde sig til. På den baggrund ønsker vi svar på følgende
spørgsmål:

1. Hvordan byder Aarhus Kommune nye virksomheder velkommen, når de flytter til
kommunen? Her tænkes der eksempelvis på brev, mail, opkald, osv.

2. Er der forskel på den måde Aarhus Kommune byder nye virksomheder velkommen ved
tilflytning til kommunen, sammenlignet med nyoprettede CVR numre?

3. Hvordan byder andre kommuner i Business Region Aarhus nye virksomheder
velkommen? Her tænkes der både ved tilflyttende og nyoprettede CVR numre.

4. Hvad vil det ressourcemæssigt (tid og økonomi) kræve at implementere den samme
velkomst i Aarhus Kommune, som andre kommuner i Business Region Aarhus har?

På vegne af byrådsgruppen for Det Konservative Folkeparti
Mette Skautrup


